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Hur länge har du varit medlem? 
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Vad är enligt er det viktigaste med 
lägerverksamheten ? 
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Vad är enligt er det viktigaste med 
lägerverksamheten ? – Annat frågan 

§  En kombination av fråga 1 och 2 med ett inslag av 3. Att skapa klubbkänsla och gemenskap är viktigt, 
primärt under familjelägret men också generellt. Att få möjlighet till kvalitativ träning är också viktigt 
men kan möjligen prioriteras lite lägre under just familjelägret. Avslutningsvis är det inte ett minus om 
man kan hålla kostnaderna nere och på så vis möjligen få ett högre deltagarantal alternativ skapa 
förutsättningar för fler läger.  

§  Båda dom översta alternativen. 

§  Skapa ett bra team bland åkarna i U-gruppen 

§  anser att kvalitativ träning är tokviktigt men om det inte sker i harmoni med att skapa/bygga 
klubbkänsla ökar risken att vi tappar åkare "för tidigt". Är klubbkänslan stark tror jag individer kommer 
fortsätta även om de inte är "bäst" när de är U12-U14+  

§  Att det finns åkning för frieriers 

§  Bedriva bra träning och skapa EN klubb uppskattar inte att det bedrivs annan träning med racegruppen 
som inte ingår i klubben  

§  Ha kul 

§  Enkelt och att få samhörighet. T.ex. Inte för långt bort. Alla bor ihop alt nära 

§  Kostnadseffektivt med bra träningsförutsättningar. Kapa kostnader genom enklare boenden, 
matlagning och närhetsprincipen utan att tömma på back kvalitet. Varför åka 10 mil extra enkel resa till 
tex Klövsjö då samma träningsmöjligheter finns tex Sälen? 
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Vilket eller vilka läger deltog ni på i fjol?  
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Vilket eller vilka läger deltog ni på i fjol? Inget 
alternativet där man ombads kommentera 

§  Övriga läger via Trysilguiderna 

§  Fungerade inte tidsmässigt 

§  datum passade ej 

§  Har även varit i Trysil med U14 och försäsongslägret. 

§  Åkare i "fel ålder” 

§  Bortresta v5 och för långt till Kåbdalis 

§  Fanns fler läger som arg av klubben som inte tas upp 

§  Youngrideraktivitet var ej inkluderade samt att 6åringen vill nog med nästa år istället. 

§  Sjukdom vid Klövsjö lägret 

§  Inget program för Freeride 

§  Första året vi var med i klubben (U10) samt tidsbrist 

§  Långsidan var för dyrt. Det skulle ha kostat 9000kr för en vuxen och en U10 med 3,5 dags träning ej 
kostnadseffektivt 

§  lite dyrt och väldigt långa resor 
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Hur bra tycker du klubben är på att tillgodose 
medlemmarnas behov kring läger 
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